



# Referat

## Bestyrelsesmøde - DCH Sæby.

Dato: 21- 10- 2024

Tidspunkt: 19:00 – 21:30

Sted: Lones Sommerhus



<b>Møde indkaldt af: Maria</b>	<b>Afbud meldes til:</b>
<b>Deltagere: Maria - Jytte – Jane – Lone - Veronica</b>	<b>Afbud: Karina</b>
<b>Udeblevet:</b>	<b>Mødeleder: Maria</b>
<b>Referent: Jytte</b>	<b>Kage: Lone</b>
<b>Punkt.</b>	<b>Beskrivelse.</b>
<b>1.</b> Godkendelser	Godkendelse af dagsorden: Godkendt Godkendelse af referat: Godkendt
<b>2.</b> Orientering fra formanden	Karina har meldt at hun stopper på grund af stress. Hun gør hvalpeholdet færdig Jane er trådt ind i konkurrence udvalget. Skal vi evt have første supplant ind. Veronica holder til nytår. Der er sendt ind til kredsene med konkurrencer der skal godkendes Maria er færdig med dommer uddannelse. Stort tillykke til Maria
<b>3.</b> Orientering fra kassereren	Banken: 21/10-24 Drift konto: 36.558,71 Køkken konto: 2.370,23 I alt : 38.928,94  Sponsorrat til bage : 3.280,94
<b>4.</b> Orientering fra udvalgene	Trænerudvalg: Jens Otto er stoppe i træudvalget Der er kommet 2 nye , Gitte Beck, Jannie Strømberg Der er møde 18 Nov. hvor der bliver sat nye hold

	<p>På træner udvalgmødet d. 8/10 er der blevet bestemt at Petricia skal have et nosework hold</p> <p>Hus og Materialeudvalg: Vi skal havde fundet nogle datoer til 2 arbejdsdage. Det bliver 21/6 og d. 16/8 – 25 Vi skal have lavet nye springbræt, de gamle er rådden. Vi har fået et tilbud på en ny alarm,13.000,00 + moms. Vi prøver at søge sponsorrat til dette.</p> <p>Markudvalg: Intet nyt</p> <p>Aktivitetsudvalg: Vi kan evt have Amerikansk lotteri med sponsor gaver til juleafslutning. Så vi sletter banko til generalforsamlingen.</p> <p>Køkkenudvalg: Vi sætter lidt flere sodavand i køleskabet Ellers kører det fint</p> <p>IT udvalg: Den gamle printer må ikke smide væk.</p> <p>Sponsorudvalg:</p> <p>Konkurrenceudvalget Lokalen efterår der skal mindst være 15 tilmeldt Jane Bestiller pokaler A-konkurrence 29/3-25 IPO-R konkurrence d.1-2/3 – 25 Lone laver maden. Jytte og Lone er i køkkenet.</p>
<p><b>5.</b> <b>Tranum 2025</b></p>	<p>Jeg mener trænerne skal have været ude ved os og havde haft et hold i et helt år for at få bevilget et Tranum kursus Da det koster klubben 2500,00 pr næse Alice Jens Otto Veronica Karina</p>

	Patricia Pia Lone Carlo Jytte
<b>6.</b> <b>Lokal konkurrencen efterår</b>	D.9/11 Der skal være mindst 15 deltager for det bliver til noget.
<b>7.</b> <b>BH Prøve. ( færsels prøve )</b>	Ulla og Lone er i køkkenet
<b>8.</b> <b>Juleafslutning</b>	Juleafslutning 15/12 kl. 11.00 Julegaver er købt. Hjælper/julefrokost d.22/11
<b>9.</b> <b>Eventuelt</b>	<p>Angående kursus ve Lotte          Kostede det 4.906,00 det er mere end forventet så for eftertiden vil jeg gerne have det på skrift.</p> <p>Jeg vil gerne hvis vi kan lave en procedurer hvordan vi forholder os når et medlem kommer og er udtryk ved en anden hund hvor hundeføreren man føler sig lidt truet          Hvem skal man gå til.</p> <p>Søren Hoff er stoppet          Så angående hvalpegård har jeg snakket med en anden, som jeg har sendt en mail til omkring størrelsen, som hun så vil tage med på et udvalgs møde.          Omkring en ny container ved hun ikke noget om , hun anbefaler vi går ind på kommunens hjemmeside , da hun mener vi skal søge om en byggetilladelse.</p> <p>Pia og Lones hold er rykket til 16.30 til 18.30          Man vil gerne have det der hedder klar og parat konkurrence.          nosework skal følge alle andre hold.</p> <p>Hvem skal betale          Man skal hjælpe x 2 for ikke man skal betale 300,00          Det tages op på generalforsamling          Veronica kommer med forslag til kontingent</p>

	stigning til generalforsamlingen.
--	-----------------------------------

*Næste møde: d.16/12- 24 Kl.18.00 Veronica*